
Indsejlingen i forfald… 

Indsejlingen til Spang Å har det med at sande til. Men nu er det 

også problemer med bolværket i Vejle-siden af indsejlingen. Det 

er ganske enkelt ved at falde fra hinanden. Forvaltningen v.  Finn    

er opmærksom på problemet og er i gang med at indhente 

forskellige tilbud på løsninger. Vi håber, der snart kan sættes 

gang i dette arbejde. Det er jo lidt flovt at se, at Fredericia-siden 

af indsejlingen er helt OK! 

 

 


